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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie przewozu osób z niepełnosprawnościami transportem miejskim 
 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Zgłosił się do mnie mieszkaniec Wielkopolski, który był świadkiem podróży kilku osób z 

niepełnosprawnościami, z których dwie poruszały się na wózkach inwalidzkich. Niestety okazało 

się, że na miejscu przeznaczonym dla wózków inwalidzkich może być tylko jeden taki pojazd. W 

związku z powyższym motorniczy poprosił, aby w tramwaju została tylko jedna osoba, która nie 

mogła samodzielnie chodzić, a druga wysiadła z tramwaju i poczekała na kolejny.  

 Budzi to wątpliwość owego mieszkańca, czy regulamin MPK w tym zakresie nie jest 

dyskryminujący. Wydaje się też, o ile nie wynika to z odrębnych przepisów, że takie restrykcje 

regulacje nie powinny mieć miejsca.  

 W związku z powyższym proszę o analizę stanu faktycznego w tym obszarze i podjęcie 

ewentualnych działań umożliwiających podróż dwóch lub trzech osób poruszających się na 

wózkach inwalidzkich w jednym tramwaju.  

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 
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